
This website uses cookies to improve the user's experience during working with our network and to provide users with dedicated services and
functions. By further use you agree with that.OKDetails

Адрес Korea Laser Tech (KLT) Co., Ltd 
Rm 7505, Dongil Techno Town 7th Apt, 
823 Kwanyang-2Dong, Dongan-Ku,  
Anyang-Si, Kyungki-do 

ПРОДУКТЫ / МАШИНЫ
Flat Display Laser Machine
Industrial Laser Machine

From 2002, KLT has developed and produced many laser machines which are applied for the Flat Display Industry, such as Laser LCD BLU
stamp/core marking machine for mobile phone, laser LED TV LGP (Light Guide Plate) patterning machine, laser OLED glass panel marking machine,
laser ITO etching machine and laser glass cutting/drilling machine (auto, manual) for touch (screen) phone, other laser application equipments, etc.

KLT newly added the sales of laser glass sealing machine and the laser micro processing machine to be increased the market by many customers in
the field of Flat Panel Display. Especially, from this year, KLT aggressively started to sell the laser glass cutting/drilling machines, which have been
used for the precise processing of chemical tempered glass as the window and bear glass of touch phone module. KLT is predicting a large increase in
sales in the immediate future as the chief laser machine supplier for the Flat Panel Display Industry market of touch phone mobile and LED TV, etc,
which are extremely high and rapidly increasing.
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A service of glassglobal.com, an affiliate of glassglobal group.

Адресный материал, который Вы распечатали, является авторским правом и принадлежит Компании или третьему лицу ее
Маркетинговой Службы, и все права сохранены. Любой Пользователь, который получает доступ к такому материалу, может делать
это только в целях личного пользования, и использование такого материала представляет исключительный риск для
Пользователя. Перераспределение или другая коммерческая эксплуатация такого адресного материала запрещены. Где такой
адресный материал обеспечен третьим лицом, каждый Пользователь согласен соблюдать и быть связанным с определенными
условиями использования, относящимися к такому материалу новостей. Glass Global не представляет и не подтверждает точность
или надежность любой информации, содержащейся на любых адресных или внешних веб-сайтах, упомянутых в этой распечатке.
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